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Obec Kostelec u Holešova

Kostelec u Holešova č. p. 58, 768 43 Kostelec u Holešova
tel.č.: 573 385 129, 573 385 069 | e-mail: obeckuh@volny.cz

Z Á P I S
zasedání Zastupitelstva č. 7 obce Kostelec u Holešova

konané dne 24. 8. 2023 v zasedací místnosti OÚ od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:00-18:59
Přítomno: 11 (zastupitel Tomáš Marek přítomen od 18:10 hod.)
Omluveni: 4 ( Aleš Pospíšilík, Martin Hradil, Hana Helsnerová, Roman Pospíšilík)
Neomluveni: 0
Předsedající: Petr Měrka
Zapisovatel*: Mgr. Aleš Pospíšilík
Ověřovatelé zápisu: Miluše Václavková, Zdeněk Slováček

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Veřejné zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 17:00 hod.

Bylo zvoleno pracovní předsednictvo:  Petr Měrka, Jiří Čúzy, Radoslav Pospíšilík

Hlasování: 10-0-0

Byla zvolena návrhová komise: Radoslav Pospíšilík, Tomáš Marek, Kateřina Packová

Hlasování: 10-0-0

Byli zvoleni ověřovatelé zápisu: Miluše Václavková, Zdeněk Slováček

Hlasování: 10-0-0

Informace:
- V průběhu zasedání ZO je pořizován zvukový záznam, který slouží pro potřeby vyhotovení zápisu. Zápis bude
pořizovat Aleš Pospíšilík - místostarosta.

Zápis ze zasedání ZO č. 6 byl ověřen a podepsán. Proti zápisu nebyly vzneseny připomínky.

 

Program:

1. Zahájení
2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 6
3. Informace o činnosti
4. Odstoupení od projektu
5. Informace k pořízení Změny č. 1 Územního plánu Kostelec u Holešova
6. Změna č. 1 Územního plánu Kostelec u Holešova
7. Výběrové řízení na veřejnou zakázku "Navýšení kapacit MŠ Kostelec u Holešova"
8. Výběrové řízení na veřejnou zakázku "Rekonstrukce chodníku Karlovice"
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9. Revokace usnesení č. 8/5Z/2023
10. Žádost o odprodej obecního pozemku p. č. 736/1
11. Schválení odkupu pozemku do majetku obce
12. Žádost o odprodej obecního pozemku
13. Schválení výkonného redaktora obecního zpravodaje "KOSTKA"
14. Diskuze
15. Závěr

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje program zasedání zastupitelstva č. 7.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/7Z/2023 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 6

2/6Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  jako  zhotovitele  veřejné  zakázky  "Dešťová
kanalizace  Kostelec  u  Holešova"  firmu STAVIN Páleníček  s.r.o.,  se  sídlem Martinice  č.  p.  213,  769  01
Martinice, IČ: 07909233, doporučenou výběrovou komisí a schvaluje uzavření smlouvy o dílo. Smlouva o dílo je
podepsaná, čeká se na vyrobení vpustí, které se vyrábí na zakázku. Jak budou zhotoveny, začne realizace díla.

3/6Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  Dodatek  č.  1  ke  Smlouvě  o  poskytnutí
neinvestiční  dotace  z  rozpočtu  obce  Kostelec  u  Holešova  číslo:  D/2023/5  ze  dne  28.02.2023.
Dodatek  podepsán,  dotace  poskytnuta.

4/6Z/2023  Zastupitelstvo  obce  Kostelec  u  Holešova  schvaluje  Dodatek  č.  2  ke  Smlouvě  o  poskytnutí
neinvestiční  dotace  z  rozpočtu  obce  Kostelec  u  Holešova  číslo:  D/2023/5  ze  dne  28.02.2023.  Dodatek
podepsán, dotace poskytnuta.

 

Diskuze:
zastupitel Petr Hlobil K tomu usnesení 2/6Z/2023, v jaké je to tedy pozici?
starosta obce Petr Měrka Je podepsaná smlouva o dílo. Zhotovitel má objednané díly na kanalizaci,

které se vyrábí na zakázku, a v okamžiku, kdy budeme vědět, kdy ty díly
budou dodány, vyzveme zhotovitele k převzetí stanoviště. Zhotovitel pak má
4,5 dní k převzetí stanoviště a zahájí stavbu.

zastupitel Petr Hlobil Když jsme to tu posledně projednávali, tak tam bylo, že k předání a převzetí
staveniště dojde nejpozději do 7 dnů od doručení výzvy objednatele a tak
dále.

starosta obce Petr Měrka Já jsem ho ještě nevyzval, protože nevíme, kdy dorazí ty díly. Nepřipadá mi
v pořádku někoho vyzvat, aby začal dělat, když ještě nemá potřebné věci.
Smlouva je uzavřena.

zastupitel Petr Hlobil Smlouva je tedy uzavřena a předpokládá se, že do konce listopadu bude
zakázka hotová.

starosta obce Petr Měrka Ano, přesně tak.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání
ZO Kostelec u Holešova č. 6.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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3. Informace o činnosti

Mezi zasedáním ZO č. 6 a č. 7 se konaly schůze RO č.  14/2023 a 15/2023

RO schválila usnesením č.: 

2/14R/2023 nabídku společnosti EMKa, Masarykova 635, Holešov 769 01, k realizaci výměny elektrického
rozvaděče a některých kabelů elektrických rozvodů ve školní kuchyni - realizováno

3/14R/2023 prodloužení nájemní smlouvy na pronájem „školního“ bytu s p. Patrikem Spáčilem do 31.07.2024 -
smlouva podepsána

4/14R/2023 aktualizovaný seznam strategického rámce MAP – seznam investičních priorit ZŠ (2021-2027) -
po schválení doloženo MAS

2/15R/2023 účast Mateřské školy a Základní školy, které jsou zřizované obcí Kostelec u Holešova, v projektu
Místní akční plán vzdělávání na základě výzvy č. 02_23_17 Akční plánování v území – MAP k předkládání
žádostí  o  podporu  individuálních  projektů  do  Operačního  programu Jan  Amos  Komenský  -  po  schválení
doloženo MAS

3/15R/2023  Návrh  na  jmenování  paní  Miluše  Václavkové  výkonnou  redaktorkou  zpravodaje  Kostka  -
ke schválení na zasedání ZO č. 7

Další informace:

17.07.      Proměření rozvodů proudu ve školní kuchyni

24.07.      Jednání s MZA – forma povinných kontaktních informací na úřední desce

25.07.      Jednání s GeoMorava – rozšíření služeb o DTM

                 Akutní servis kotelny na Domě seniorů 

26.07.      Jednání o pokračování pořízení změny územního plánu v Holešově

27.07.      Revize obsahu popelnic – ve spolupráci s Ekokom

01.08.      Schůzka s projektantkou vodohospodářské části změny územního plánu

08.08.      Jednání s vedoucí knihovny Holešov, pod kterou spadá naše obecní knihovna

15.08.      Otrokovice, ND agentura – informace o dotačních výzvách

21.08.      Holešov, přípravná schůzka – Dožínky mikroregionu

 

Karlovice lavičky – opraveny, vráceny na místo, připravují se repase laviček v obci.

Instalace betonových patníků k hasičské zbrojnici – kvůli zajíždění náklaďáků na chodník před obchodem.

Opravy drobných defektů v komunikacích, na Karlovice nevyšel materiál, mělo by se řešit v nejbližších dnech.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí informace o činnosti.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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4. Odstoupení od projektu

V rámci snahy  o získání vyšší dotace na rekonstrukci MŠ jsme ve fázi ukončené kontroly žádosti. Před vydáním
rozhodnutí je třeba odstoupit od již schváleného projektu. Jako podklad pro rozhodnutí jsme od administrátora
obdrželi tyto informace:

avizované informace k žádostem na MŠ a k nutnosti odstoupit od jednoho z projektů. 

1) Projekt: Navýšení kapacit MŠ Kostelec u Holešova

předložen do 6. výzvy IROP
aktuálně ve stavu, kdy vydáno rozhodnutí (=JISTOTA)
zde počítáno (na základě podkladů od projektantky): 

celkový rozpočet (včetně nepřímých a nezpůsobilých nákladů): 21 226 004,58
způsobilé náklady: 15 000 000,00 (LIMIT MAP)
dotace: 13 500 000,00

2) Projekt: Navýšení kapacity MŠ Kostelec u Holešova a pořízení vybavení

předložen do 109. výzvy IROP
aktuálně ve stavu, kdy splnil veškeré náležitosti - čeká se odstoupení od projektu č. 1 - po té by mělo
dojít k finálnímu schválení
zde počítáno (na základě podkladů od projektantky): 

celkový rozpočet (včetně nepřímých a nezpůsobilých nákladů): 22 364 898,19
způsobilé náklady: 21 679 303,48 
dotace: 19 511 373,13

dle informací od kontrolorky našeho projektu: pokud odstoupíme od projektu č. 1 - nevidí důvod, proč by
nebylo vydáno rozhodnutí o poskytnutí dotace i u tohoto projektu - došlo by k tomu v horizontu
1,5 měsíce.

Diskuze:
zastupitel Zdeně Slováček Pokud se odstoupí od projektu č. 1, tak odmítneme těch 13 500 000 Kč a

budeme čekat na těch 19 511 373,13 Kč z projektu č. 2? A když tedy
projekt č. 2 nevyjde, tak nedostaneme ani těch 13 500 000 Kč?

starosta obce Petr Měrka V tom je ten "zakopaný pes", že se musíme rozhodnout, v které akci
budeme pokračovat. Na rovinu, když jsme to řešili, tak rozdíl těch
6 000 000 Kč je mimo běžné částky, které se doma řeší.

zastupitel Zdeněk Slováček Když jsem se bavil s kolegy stavaři, tak se spousta dotací zrušila. Třeba
v Brně zamítli spoustu takových projektů.

starosta obce Petr Měrka Nemyslím si, že by to mohl být tento případ. Jen pro zajímavost, ten první
projekt, ta 6. výzva měla alokovaných cca 1 500 000 000 Kč z evropských
peněz, plus 750 000 000 Kč z republikových a ta 109. výzva má alokaci
poloviční.

zastupitel Radoslav Pospíšilík Na zasedání RO jsme o tom diskutovali živě a hodně. Shodli jsme se spíš
na té "jistotě" 13 500 000 Kč. Když si vezmeme hodnotu toho projektu,
se kterou se počítalo, při 13 500 000 Kč je cca 21 000 000 Kč. Teď máme
rozpočet 22 000 000 Kč, což je tedy o 1 000 000 Kč navíc. Pokud vezmeme
v úvahu, že výběrovým řízením se ta hodnota o nějakých 20% stáhne dolů,
tak budeme třeba na cca 19 000 000 Kč a vzhledem k tomu, kolik má obec
peněz na účtech, je schopna to dofinancování s přehledem dotáhnout.
Nehledě na to, že to financování bude probíhat po delší dobu a myslím si,
že ten obecní účet se bude doplňovat tak, že to v podstatě nebude ani
poznat. Je to skutečně jistota, protože i těch 19 000 000 Kč, je to lákavé, ale
zase je to cesta do neznáma. Když to vyjde, tak budeme rádi a budeme
se plácat po ramenou, ale pokud se nám to nepodaří, budeme říkat: "no tak
se nezadařilo" a bude to muset jít komplet z obecního rozpočtu a obecní
rozpočet na to padne celý.

starosta obce Petr Měrka Ještě doplním ty finanční částky, momentálně máme na účtech něco přes
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23 000 000 Kč. To znamená, kdyby zítra přišel někdo a řekl: "tady mi to
zaplať dopředu a my vám to za půl roku postavíme v 1 A kvalitě", není to
problém, akorát to odsune všechny ostatní projekty. Jak jsem říkal, máme
23 000 000 Kč na účtech. Měsíčně, když jsem se díval, v posledních asi
pěti měsících, tak nám zbývalo, přesto že jsme dělali takové ty akce typu
elektřina v kuchyni ve škole za cca 150 000 Kč, tak zbývalo nějakých
cca 1 300 000 Kč a v jednom měsíci až cca 2 200 000 Kč z toho běžného
provozu. Takže v podstatě těch 6 000 000 Kč, které jsou rozdíl v té dotaci,
se nám nastřádá za 4 měsíce.

zastupitel Dušan Marek Já se taky přikláním k této variantě, tedy "vrabec v hrsti".
zastupitelka Miluše Václavková Já jsem se chtěla zeptat. Ta určitá změna na tu "stodevítku" musela být

v tom obsahu, že se tam přidalo určité vybavení, apod.
starosta obce Petr Měrka První výzva se jmenovala "Navýšení kapacit Mateřské školy". Ta druhá

se jmenovala "Navýšení kapacit Mateřské školy a pořízení vybavení".
Přidalo se tam pořízení vybavení. My jsme se nijak netajili tím, že je to
stejný projekt, podaný znovu z důvodu, že se v průběhu těch projekčních
prací navýšila cena projektu. To se tam přiznávalo na rovinu od začátku,
nebylo cílem to nijak mást.

zastupitelka Miluše Václavková Jde o nějaké vybavení konkrétně, nebo je to spíš jako aby tedy byla ta
změna?

starosta obce Petr Měrka Spíš aby byla ta změna, protože se tam stejně počítalo s tím, že se vybavení,
teda nevím jestli se jedná o vnitřní vybavení, že se bude zařizovat postupně,
ale úplně to nehrálo roli. Hledala se cesta, jak to podat znovu a zkusit to.

zastupitelka Miluše Václavková Také mě tam zajímá ten čas, protože aby se to dál odsouvalo, i když to
jsi mi vysvětloval, že by nemělo být.

starosta obce Petr Měrka Paradox je, že to zdržení výběrka způsobí "vrabec v hrsti", protože před
vyhlášením výběrka musí být ten projekt nahraný deset dnů v systému
IROP a pokud nezareagují, na což nemají čas, protože to nestíhají
kontrolovat, tak se musí čekat. Kdežto pokud to ještě není přiznané, může
se výběrko vyhlásit hned, ale těch deset dnů není určitě nějaký zásadní
argument, pro tu nebo tu variantu.

zastupitelka Miluše Václavková Já jsem se právě obávala nějakého obrovského zdržení.
starosta obce Petr Měrka Na vyhlášení výběrka to nemá žádný vliv.
zastupitelka Iva Hašková Já jsem původně byla pro variantu "holub na střeše", ale asi bude opravdu

rozumnější volit těch 13 500 000 Kč.
zastupitel Martin Dulava Mně to přijde tak, že ta šance na získání té vyšší částky je, ale může

se něco geopoliticky změnit a ze dne na den to může být zase jinak, takže
se také přikláním k jisté částce.

zastupitelka Kateřina Packová Taktéž jistota.
zastupitel Petr Hlobil No já to trošku vezmu širší, protože takové vyjádření mi přijde velmi plytké,

tak bych to asi řekl. Já se vrátím do 24. dubna 2023, kdy RO schválila
nabídku na komplexní administraci projektu MŠ Kostelec u Holešova
od společnosti ND agentura s. r. o. Ta agentura tady poslala nabídku na tu
variantu dotačního titulu, pro nás pracovně označené jako dvojka.
Překvapilo mě, že RO rozhodla usnesením, že do toho půjdeme. Říkal jsem
si, tak jak to tady je napsané, tak je to v kompetenci RO do 200 000 Kč atd.
Takže rozhodli, rozhodli. No a uběhl čas a dostáváme se do jiné polohy.
Chtěl bych říct asi tolik, že tady v tom dnešním bodu, hned v úvodu máte
napsáno: "Je třeba odstoupit od již schváleného projektu", aby to, co
RO schválila 4. dubna, dál mohlo pokračovat, znamená, že je třeba
odstoupit od již schváleného projektu. To znamená zrušit
13 500 000 Kč. Myslím si, že toto měl být první krok před tím, než RO se
rozhodla o tom, že chcete dělat projekt č. 2 s navýšením dotace na tolik a
na tolik. To byla chyba, protože tím, že jste podepsali smlouvu s tou
společností ND agentura, tak samozřejmě, že za to, co doposud
administrovala, si bere peníze. Ptám se kolik? Je to 30.000 Kč, nebo více?
Tady je to v tabulce rozepsané. Minimálně je to 30.000,-Kč, ale nevím jestli
to nebude ještě dalších 30.000 Kč.

starosta obce Petr Měrka Nebude to dalších 30.000 Kč.
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zastupitel Petr Hlobil Nebude, takže bude to těch 30.000 Kč. Já se také přikláním k tomu,
abychom měli "vrabce v hrsti" a neměli "holuba na střeše", protože tím
prvním projektem podle, jako dotačním titulem máme 13 500 000 Kč. Tím
druhým navýšíme o 6 000 000 Kč více, ale když ztratíme, tak ztratíme
13 500 000 Kč. To je velký rozdíl. Takže je lepší "vrabec v hrsti" než "holub
na střeše". Tady bych chtěl říct jednu věc. Nechápu, proč je pro dnešní
zasedání ZO návrh usnesení: "Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova
schvaluje odstoupení od projektu č. 2, Navýšení kapacity MŠ Kostelec
u Holešova a pořízení vybavení". Jestliže to schválila RO, tak nevím, proč to
předkládáte ZO, že to má zrušit. To co si RO schválila, ať si to také
RO zruší. Nebudeme pokračovat v projektu, který jsme udělali, anebo je
druhá varianta, protože já vám řeknu jednu věc. Pro toto usnesení bych
nehlasoval, ani PRO, ani PROTI, ani bych se nezdržel. Protože já osobně
si myslím, že mi to nepřísluší. A ještě to pane Měrko dopovím, férové by
bylo, kdybyste dali usnesení, kdy budeme projednávat, je třeba odstoupit
od již schváleného projektu, to ZO přísluší, protože RO nemůže zrušit
dotaci 13 500 000 Kč. To může zrušit jedině ZO. Jestliže to ZO nezrušilo,
automaticky na RO spadne, že musí jednat s firmou, nebo se společností
ND agentura a sdělit jim: "Zastupitelstvem to neprošlo, odstupujeme
od tohoto projektu, od této smlouvy". To je můj názor a pohled na tuto věc.

starosta obce Petr Měrka S tím máte pravdu, tam došlo pravděpodobně k tomu, že tyto podklady
chystá Aleš, je to návrh. Během debaty na RO zvolil tuto variantu, a když
jsem dělal ještě korekce návrhů usnesení, protože jsem je včera a
předevčírem procházel a doplňoval jsem tam a přesouval některé věci,
protože řadu z nich Aleš ani nemohl vědět, protože jsem je zařizoval já, tak
vlastně v tom návrhu je ZO schvaluje odstoupení od projektu č., nemá to
tam specifikované, když je tam to pořízení vybavení. Každopádně jsem to
chtěl tady prodiskutovat, abychom se domluvili, jak to uděláme. To
znamená, pokud se shodneme v tom, že se navrhne usnesení, že
ZO schvaluje odstoupení od projektu č. 1, což je těch 13 500 000 Kč a
neschválí se.

zastupitel Petr Hlobil Pozor, pozor, to je, víte to byl jen můj řečnický obrat. Ale pozor
předstupovat před ZO s usnesením, o kterém chci, aby to ZO nepodpořilo,
také není zrovna šťastné, tak vám to řeknu.

starosta obce Petr Měrka Chtěl jsem, aby to ZO projednalo a rozhodlo se, jakým směrem budeme
pokračovat, a podle toho zformulujeme usnesení.

zastupitel Petr Hlobil Podívejte, každý si k tomu řekl svůj názor, s tím já problém nemám. Jaké
usnesení předloží RO, protože RO připravuje jednání ZO a nejvíce o těchto
věcech ví a předkládá zastupitelům dle svého nejlepšího vědomí a svědomí,
co si myslí, že je správně. Já si nemyslím, že chcete předložit, že
odstupujeme od projektu 13 500 000 Kč. Já jsem to tak necítil, to by muselo
být obráceně. ZO obce Kostelec u Holešova neschvaluje odstoupení
od projektu č....takto třeba.

starosta obce Petr Měrka Dobře, tak to tak uděláme.
zastupitel Petr Hlobil To jsou jen moje takové návrhy, nebo něco a toto když se schválí,

"Neschvaluje odstoupení od 13 500 000 Kč, tím jako ano, to je
v kompetenci ZO, a potom nastane případ kompetence RO, kdy musí sdělit
té agentuře, že se v tom projektu č. 2 už nepokračuje, že to
ZO neodsouhlasilo. A já ještě řeknu, to víte, jak jsme byli tepaní v minulém
období, tak my to bereme trošičku jiným způsobem, ale musím si tady říct,
to co jsem řekl, že nejdříve to mělo být projednáno ,a potom do toho měla
RO jít, protože to byla zbytečná práce, která se doposud udělala. A jsou to
také zbytečně vynaložené finanční prostředky.

starosta obce Petr Měrka Pak se budeme bavit o projektech, které se třeba připravily až do fáze
výběrového řízení a pak se nedělaly.

zastupitel Petr Hlobil Dobře, můžeme se bavit i o jiných věcech, já jenom chci říct, že pokud to
bylo třeba 30 000 Kč, tak jsme tady projednávali Linku bezpečí za 3000 Kč,
tak by to bylo na deset let dopředu předplaceno. Jenom abych vysvětlil
situaci.
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starosta obce Petr Měrka Dobře, já tedy ty minulé projekty, které se nerealizovaly, přestože byly
nachystané, řešit nemíním. Takže myslíte si, že bychom se mohli domluvit
na formulaci, že ZO zamítá odstoupení od projektu č. 1?

zastupitel Petr Hlobil Neschvaluje odstoupení.
starosta obce Petr Měrka Nebo pověřuje RO odstoupením od projektu č. 2?
zastupitel Petr Hlobil Já bych RO nepověřoval, to je její kompetence.
starosta obce Petr Měrka Dobře, budete trvat na Neschvaluje? Já s tím nemám problém. Má někdo

jiný názor?
zastupitel Martin Dulava No, musíme o tom hlasovat, když ten projekt je v podstatě dotažený

k realizaci?
starosta obce Petr Měrka No, my máme dva projekty a musíme si vybrat, protože je to rozhodování

v milionech, tak to přísluší ZO. Pokud neschválíme odstoupení, tak musíme
od něčeho odstoupit, tak RO odstoupí od projektu č. 2.

zastupitel Petr Hlobil Ne. I vy v tom úvodníku máte napsáno: "Je třeba odstoupit od již
schváleného projektu" to tam máte napsáno.

starosta obce Petr Měrka Pro přiznání toho druhého.
zastupitel Petr Hlobil Ale po této diskuzi, která tady proběhla, vy jste měli i určité usnesení

připravené. Mohlo by to být: "ZO Kostelec u Holešova neschvaluje
odstoupení od projektu č. 1", může tam být v závorce 13 500 000,-Kč, ale
nemusí to tam být. Navýšení kapacity MŠ Kostelec u Holešova a pozor, už
by tam nemělo být "a pořízení vybavení".

starosta obce Petr Měrka Jasné, takže jestli můžu, tak bych zformuloval usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova neschvaluje odstoupení od projektu č. 1 (předložen do 6. výzvy
IROP), Navýšení kapacity MŠ Kostelec u Holešova.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/7Z/2023 bylo schváleno.

5. Informace k pořízení Změny č. 1 Územního plánu Kostelec u Holešova

V rámci společného jednání (§50 stavebního zákona) vydal Krajský úřad Zlínského kraje, odbor územního
plánování a stavebního řádu stanovisko nadřízeného orgánu (ze dne 2.6.2021 č.j. KUZL 36734/2021),  v němž
upozorňuje na nepřesnosti ve změně č. 1 územního plánu Kostelec u Holešova, zejména na použití parametrů
regulačního plánu.

Vzhledem k tomu, že původní usnesení ZO neobsahovalo požadavek na vymezení prvků regulačního plánu ve
změně ÚP, je potřeba tento požadavek do usnesení doplnit. Dále je potřebné revokovat  původní usnesení 
z 01.10.2019 a znovu jej schválit v pozměněné podobě.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Usnesení jsem rozdělil do dvou částí, protože to první usnesení obsahovalo

jednak schválení zprávy o uplatňování územního plánu za roky 2014-2018
včetně pokynu pro zpracování návrhu změny. Přišlo mi rozumnější to
rozdělit, abychom roky 2014-2018 měli v klidu "pohřbeny" v archivu, a
kdyby bylo zase něco potřeba, tak by se už řešilo jen to usnesení, kterým
schvalujeme použití těch prvků regulačního plánu v té změně. Takže proto
bychom dneska jedním usnesením revokovali to usnesení 3/6Z/2019. Pak
bychom dalším usnesením schválili v úplně přesném znění to schválení
zprávy o uplatňování změny územního plánu z let 2014-2018. Pak bychom
dalším usnesením schválili ty další náležitosti, které po nás chtějí. Má
k tomu někdo dotaz? Třeba Radoslav Pospíšilík nebo kolega Hlobil, který
také dělal pověřeného zastupitele a rozumí tomu více než my všichni? Je to
čistě technický požadavek ze strany pořízení územního plánování.

zastupitel Radoslav Pospíšilík V podstatě ta zpráva o tom uplatňování z let 2014-2018 neproběhla.
V pořizování nového územního plánu nebude do toho pořizování zahrnuto



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 8 / 19

nic z toho uplatňování z roku 2014-2018. Všechny změny byly až od roku
2019 a dál. Když se začal řešit nový územní plán.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova revokuje usnesení ZO č. 3/6Z/2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/7Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje dle § 55 odst. 1 ve spojení s § 47 odst. 5 zákona
č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) ve znění pozdějších předpisů
(dále jen stavební zákon).

-  Zprávu o uplatňování  Územního plánu Kostelec u Holešova v uplynulém období  2014-2018,  včetně
pokynů pro zpracování návrhu změny územního plánu

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/7Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova rozhodlo - že změna Územního plánu Kostelec u Holešova
zpracovaná na základě Zprávy o uplatňování územního plánu v uplynulém období 2014-2018 nebude
pořizována zkráceným postupem dle § 55a, ale dle § 50 a následujícího stavebního zákona.

-  v souladu s § 43 odst. 3 stavebního zákona, že změna Územního plánu Kostelec u Holešova bude
pořízena s prvky regulačního plánu

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/7Z/2023 bylo schváleno.

6. Změna č. 1 Územního plánu Kostelec u Holešova

Vzhledem k délce projednávání Územního plánu došlo k navýšení ceny z původních 181.500,-Kč  na 217.800,-
Kč. 

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Smlouva na pořízení a cenová kalkulace byla z roku 2019 a od té doby

se z objektivních důvodů, což bylo čekání na schválení PRVAK, mnohé
změnilo. Hlavně v oceňování práce a podobných věcí, tak přišel pan Dujka
s žádostí o navýšení ceny, protože z té ceny vyplácí i spolupracující
projektanty apod. To navýšení je o cca 35 000,-Kč. Cena za tu doposud
nezpracovanou část vyskočí ze 181.500,-Kč na 217.800,-Kč, což je přes limit
RO. Pokud limit v dohledné době nezvýšíme, tak to musíme vyřešit
na zasedání ZO. Proto je předloženo schválení té ceny nehotové části
na 217.800,-Kč. Předpokládám, že bez DPH.

zastupitel Petr Hlobil V usnesení by možná mělo být za díla a ne za dílo. Navíc, když bude někdo
číst to usnesení, tak nebude vědět, čeho se to týká, možná by tam mělo být
územního plánu. V názvu bodu to je, bylo by rozumné, aby to bylo
i v usnesení.

starosta obce Petr Měrka Máte pravdu, to se nám občas stává a budeme podobnou věc řešit ještě
v dalším bodu, takže děkuji za upozornění. Usnesení přeformuluji.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 9 / 19

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje návrh nové ceny za dosud nezpracovanou část změny
č. 1 územního plánu Kostelec u Holešova ve výši 217.800,-Kč včetně DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/7Z/2023 bylo schváleno.

7. Výběrové řízení na veřejnou zakázku "Navýšení kapacit MŠ Kostelec u Holešova"

ZO byla předložena zadávací dokumentace veřejné zakázky "Navýšení kapacit MŠ Kostelec u Holešova“ a
Smlouva o dílo.

V 18:10 hod. se dostavil zastupitel Tomáš Marek.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Materiály jsou přílohou tohoto bodu, měli bychom schválit zadávací

dokumentaci a Smlouvu o dílo. Projekt dodala paní architektka minulý
týden v elektronické podobě, takže jsem to hned přeposlal firmě ND
zakázky. To je firma, kterou zřídila ND agentura na organizaci výběrových
řízení, aby se to nepletlo do dotací. Figurují v tom stejní lidé plus právník,
který se o ta výběrka stará. Je to ve výši přes 20 000 000,-Kč, takže to půjde
na profil zadavatele, bude to velké výběrko, takže tam toho moc
neovlivníme, kdo se nám přihlásí, takže budeme doufat, že to dopadne
dobře. Postup bude takový, že by to měli zítra nahrát do systému IROP, je
tam čekací doba 10 dnů, než je možno vyhlásit výběrové řízení zveřejněním
na profilu zadavatele. Už se mě na to ptalo pár firem, zajímaly se, takže
doufám, že těch nabídek dostaneme alespoň pět tady ze širšího okolí. Je to
v podstatě technická věc, kdy máme schválit vyhlášení toho výběrka.

zastupitel Petr Hlobil Já bych se jenom chtěl zeptat. Takže bude se to jmenovat "Navýšení
kapacity MŠ Kostelec u Holešova". V tom je započítáno i to vybavení?

starosta obce Petr Měrka Je to podle toho projektu.
zastupitel Petr Hlobil Takže to by tam asi mělo být. Víte, co mě zaujalo? Jedna taková věc, v té

zadávací dokumentaci je napsáno, že předpokládaný termín realizace
předmětu veřejné zakázky je uveden v závazném textu smlouvy o dílo. Tak
jsem se podíval do smlouvy o dílo a tam je předání a převzetí stanoviště
do pěti kalendářních dnů od výzvy objednatele, předpoklad 01.10.2023 a
ukončení 31.07.2025. Když jsem se podíval do zpracované projektové
dokumentace, tak jsem tam našel, že ukončení stavby - předpokládaná
lhůta výstavby asi 12 měsíců. Můžu vám říct, tak jak vy říkáte, že firmy
o to mají zájem a něco takového. Já jsem se také na to zeptal a věřte nebo
ne, dělat tuto zakázku od 01.10.2023 do července 2025 ani pro ty firmy to
není lukrativní, protože tuto věc, kdy mohou celou zimu pracovat
vevnitř, mají uvolněnou stavbu a nechat to na dva roky.

starosta obce Petr Měrka Já nevím, když jsem se ptal architektky, tak ona tam třeba napsala
12 měsíců, ale mně řekla, že na takové akce se dává jeden až dva roky.
Záleží, jak se to vyvrbí. To znamená, že ten začátek jsem nějakým
způsobem odhadl, protože tam je napsán předpoklad podle délky toho
výběrového řízení. Můžou a nemusí se odvolávat, budou k tomu nějaké
dotazy, upřesnění. My jsme tam zvolili předpoklad dokončení v ten
nejzazší možný termín do té dotační výzvy, zase po konzultaci
s administrátorem. Nevěřím tomu, že tam ty firmy budou držet chlapy, aby
tam seděli, protože je budou potřebovat na jiných stavbách. Každopádně
bude tam stavební dozor, který bude doufám dávat pozor na to, aby tam
chlapi neseděli a nehoupali nohama, aby ta práce pokračovala. Raději jim
tam dám delší časový prostor, aby se na to nepodívali a neřekli: "Za rok? To
nestihneme, do toho nejdeme". Dali jsme si tam rezervu, protože ten
projekt dotační výzvy by měl být ukončen v srpnu 2025. Teoreticky by
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to měli po žádosti prodloužit, ale po dohodě s administrátorem, tedy s tím
právníkem, který se o to stará, jsme tam nastavili tento termín, aby tam
byla nějaká rezerva. Já bych samozřejmě chtěl, aby to bylo co nejdříve.

zastupitel Petr Hlobil Pane Měrko, je to můj názor, který jsem tady řekl, zároveň chci, aby byl
zapsán v zápise, a on tam určitě bude zapsán, a znovu vám ještě zopakuji
jednu věc. Když tam, kdybych to měl tu možnost to tam napsat, tak s tím
administrátorem to spravím na 2024, kdykoliv je možné prodloužení
termínu lhůty dokončení, je to v kompetenci zastupitelstva, mnohokrát jsme
to tady řešili, z objektivních důvodů. Ne, že se tam bude firma "flákat" a my
potom prodloužíme termín, ale z objektivních důvodů. Nebyl dodán výtah
v termínu tom a tom, došlo ke zpoždění, dá se to akceptovat a já vám řeknu
jednu věc. Ono to má i vazbu, a tím je potřebné argumentovat, že
v obci máme velký počet dětí, které nejsou uspokojeny. Děti jsou
v náhradních prostorách ve škole, které zrovna asi v té školce, když se to
tam zrenovuje, budou mnohem lepší podmínky a vrátí se zpět na zahradu,
která bude součástí té MŠ. Takže ono to má spoustu benefitů, výhod proč
ten termín zbytečně nenatahovat. Je to můj názor, pokud vy to budete cítit
jinak, já to demokraticky příjmu, ale jinak ten můj názor je zcela odlišný.
Když tak to zkuste prodiskutovat, protože ono to má určité opodstatnění.

starosta obce Petr Měrka Já jsem to řešil právě s administrátorem zakázky a třeba já se více bojím
toho, že budeme čtvrt roku soutěžit zakázku. Jasně, když se nikdo
nepřihlásí, nebude to trvat tak dlouho. Nejsem ze stavebního oboru, možná
že nám Zdeňa řekne, jak to chodí.

zastupitel Petr Hlobil Pane Měrko, řeknu ještě jednu věc. Jsem přesvědčen o tom, že zakázka
na budově MŠ, na této jedné budově v hodnotě díla 18 000 000,-Kč je
lukrativní zakázka. Na tu ta firma nasadí takovou kapacitu, aby to zvládla,
když tam může pracovat dokonce celou zimu. Oni tam budou bušit vevnitř
schodiště a spoustu přípravných věcí. Uvidíte, jsem přesvědčen o tom, že
na tuto výzvu se přihlásí ne dvě, ale podstatně více firem. Takže uvidíme.

starosta obce Petr Měrka Na podobné zakázky se většinou hlásí čtyři až pět firem.
zastupitel Petr Hlobil Je letní období a mají zakázky, potom přijde zima a kolikrát bývá problém.
starosta obce Petr Měrka My dva jsme k tomu svoje řekli, pokud k tomu má ještě někdo další něco.
zastupitel Zdeněk Slováček Ona je pravda, že může být problém s lidmi. Může nastat problém, že ta

firma nebude mít lidskou kapacitu a bude ráda za každé prodloužení
termínu.

starosta obce Petr Měrka Když za tebou přijdou na začátku týdne, potřebujeme udělat toto, ty
se podíváš, co máš dělat a řekneš, vezmi si někoho jiného, z toho jsem
vycházel, když jsme to ladili i s tím administrátorem té zakázky. On
se administrováním zakázek živí, to znamená, že jsme to pečlivě vážili.
Jinak když ještě odběhnu tady od toho detailu, tak jste si možná všimli, že
u řady termínů jsou tam pouze závorky s tečkou. To je proto, že jsme
nevěděli, který z těch projektů projde, a jsou tam dané lhůty od. To
znamená, je tam deset dnů na to, aby se to udělalo v tom IROP, deset dní
se to dá na profil zadavatele, od toho se odvíjí další lhůty. Proto tam ta data
nejsou a bude se to dopočítávat až od toho dnešního schválení a od toho
dne, kdy se to vyvěsí a těch následných kroků.

zastupitel Zdeněk Slováček Já to vidím z pozice stavebníka, že ta lhůta je lepší, když je delší.
starosta obce Petr Měrka Samozřejmě přes stavební dozor budeme tlačit na to, aby se to netáhlo, aby

to odsýpalo.
zastupitel Zdeněk Slováček Jde to v klidu zvládnout.
starosta obce Petr Měrka Architektka říkala, že na to počítá rok až dva. Napsala tam rok.
zastupitel Petr Hlobil To je sakra rozdíl rok až dva.
starosta obce Petr Měrka Každopádně záměr toho delšího prostoru byl ten, abychom neodrazovali

třeba dobré firmy, které mají práce hodně, aby věděly, když náhodou se to
o čtrnáct dnů posune, že nebudou v presu.

zastupitel Dušan Marek Já si myslím, že je dobré tam mít ten termín delší, protože je to
rekonstrukce, není to výstavba nového objektu. Při rekonstrukci se může
na něco přijít, že jsou tam další špatné věci. Taky chodím po stavbách a
vím, že často se odehrají nenadálé věci. Proto si myslím, že je dobré mít ten
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termín delší.
zastupitel Radoslav Pospíšilík V každém případě je to nejzazší termín, který by neměl být v žádném

případě překročen, a věřím tomu, že firmy když se přihlašují do výběrového
řízení s tím, že u těch slepých rozpočtů dávají vlastní ceny tak, jak to vidí
oni. Do rozpočtu si určitě rozpočítávají zisk, který z toho mohou mít, a
zase mi nepřijde, že jestli si ty firmy dají o dvacet procent nižší cenu, že by
dělaly to dílo až do konce té lhůty, až by byly ve ztrátě. Jestliže je k tomu
žene i ta finanční stránka, co se týká ohodnocování těch zaměstnanců atd.
A samozřejmě činnost stavebního dozoru, kontrolou na stavbě
se může hravě dosáhnout zkrácení termínu o měsíc, o dva, klidně i o pět.

zastupitel Petr Hlobil Radku, to si nemyslím. Pokud to máš ve smlouvě dané, tak jak může
stavební dohled trvat na tom, že musí skončit o pět měsíců dřív.

zastupitel Radoslav Pospíšilík Protože se třeba najde nějaké jiné řešení, než bylo navrhnuté, a stavbu to
urychlí.

zastupitel Petr Hlobil No, ale nebudu to dále rozvádět. My si rozumíme a nerozumíme. Toto je
potřeba udělat podle výkaz-výměr a v návrhu smlouvy do 31.07.2024. Vy
říkáte 2025. Firma se na to podívá, podle výkazu výměr a dalších věcí zjistí,
jestli na to má, nebo nemá. Já jsem říkal za 18 500 000 Kč, vy říkáte
jestli mají lidi, nemají lidi. Mají lidi a budou mít lidi, jak která firma. Znám
firmy, které mají lidi, když nemají, tak si je dovedou zajistit smluvně,
protože je to lukrativní zakázka. To je jedna věc. Druhá je, že na to mají a
do toho jdou a určitě by se takové firmy našly. To není tam pro nějakého
"čuchtařa", to je skutečně už pro stavební firmu. Objem tohoto díla, bourací
práce, výstavba, rozšíření, atd., výtah do toho, je to drahé. Je tam i spousta
různých profesí subdodavatelského charakteru. To není, že přijde stavební
firma a udělá to tam od A do Z. Ona je garant, jako generální dodavatel, ale
potom má subdodavatele, kteří jim tam na té věci ještě pomáhají, a když
do toho jdou, tak je to dobře. Když z objektivních důvodů nastane situace,
že jsou tam nějaké vícepráce nebo nepředpokládané projekční situace, tak
se to řeší tím, že se zpracuje dodatek ke smlouvě, prodloužení termínu a
prodlouží se to třeba o tři měsíce. Je ta možnost. Na Domě seniorů jsme
prodlužovali skrz počasí třikrát. Kdybychom to neměli a řekli, že to nebude
do dubna, teď plácnu to bylo myslím roku 2022, a nechali to tam do září
2022, tak by řekli: "Až to bude, tak to bude". V tom je ten rozdíl jako toho
pohledu, ale já vás nepřesvědčuji. Jen jsem si k tomu řekl svoje a z mé
strany bych to asi ukončil.

starosta obce Petr Měrka Dobře, Tomáš k tomu má něco?
zastupitel Tomáš Marek Nevím, co se přesně projednává.
starosta obce Petr Měrka Teď řešíme výběrko na školku. Předpoklad zadání je třeba říjen letos,

záleží, jak se potáhne výběrko. A po diskuzi s administrátorem té zakázky
jsme tam předpokládaný termín dali ten nejzazší podle dotačního titulu a
dali si tam měsíc rezervu, protože netušíme, jak dlouho to může trvat.
Architektka uvedla, že takové věci se realizují rok až dva. Do projektu dala
rok. Já osobně mám strach, když tam dám šibeniční termín, že mi firmy
řeknou, že se nezúčastní. Nechtěl bych to oddálit tím, že to budeme muset
znovu soutěžit. To je můj pohled, kolega má zase názor, že by se jim mělo
"šlápnout na krk", obrazně samozřejmě. A pak jim případně schválit
prodloužení termínu. Já mám prostě už strach o ten start.

zastupitel Tomáš Marek Už si to nevybavuji, je tam součástí té zadávací dokumentace harmonogram
prací v rámci toho zadávacího řízení. Protože to si myslím, že by taky mohlo
být neříkám kritérium.

starosta obce Petr Měrka Radek říká, že tam je, já jsem to sice pročítal všechno, ale těch informací je
tolik, že mi to v hlavě nezůstalo, ale mělo by to tam být.

zastupitel Tomáš Marek To může být taky vodítko pro ty firmy. Některá firma to třeba udělá jinak
s větší skupinou subdodavatelů a budou to mít dříve. Anebo firma, která to
bude "hrát" na konec toho nejzazšího termínu. V tuto chvíli to asi nikdo
z nás nedokáže říct. Za sebe říkám, že bych to nechal tak, jak byl ten návrh
a jestli se to vysoutěží, tak se pojďme bavit s realizační firmou a můžeme je
"trošku tlačit" k tomu co nejkratšímu termínu.
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starosta obce Petr Měrka S tím počítám od začátku, každému říkám, že máme polovinu dětí
rozmístěných po okolí, takže dávám jasně najevo, že bych nechtěl, aby se to
táhlo. Takže kdo chtěl, si k tomu své řekl.

zastupitel Tomáš Marek Já se tedy ještě omlouvám za opožděný příchod.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zadávací dokumentaci veřejné zakázky "Navýšení
kapacit MŠ Kostelec u Holešova“ a Smlouvu o dílo.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/7Z/2023 bylo schváleno.

8. Výběrové řízení na veřejnou zakázku "Rekonstrukce chodníku Karlovice"

ZO byla předložena zadávací dokumentace veřejné zakázky "Rekonstrukce chodníku Karlovice“ a Smlouva
o dílo.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Budou zde celkem tři usnesení, jedná se o chodníky v Karlovicích. Nechal

jsem vytvořit aktualizovaný rozpočet, který bude kolem 2 700 000 Kč, teď
to nevím úplně přesně. Oslovil jsem znovu firmu Respekta, která nám
dělala výběrko na kanalizaci. Byl jsem s nimi poměrně spokojen, nedělali
chyby, jako jedna nejmenovaná agentura. Proto jsme podepsali čestné
prohlášení. Dokumentace k té stavbě je původní, včetně veřejného
osvětlení, které už je zhotoveno. V podkladech je tedy výslovně řečeno, že
se bude dělat jen ta chodníková část. V rámci toho projektu tam zůstala i ta
likvidace thůjí a výsadba ovocných stromů, tuším, že v tom projektu byly
švestky. Ještě debatujeme, jestli se to nezmění na jinou dřevinu, to je asi
detail. V rámci druhého hlasování se bude volit výběrová komise a její
náhradníci. Nedělal jsem žádný návrh, předpokládám, že tři dobrovolníky
tady lehce vybereme, jak do komise, tak jako náhradníky. Třetí bod bude
schválení oslovených firem. Firem jsem nakonec vybral sedm. Vybral jsem
ty, co už u nás chodníky dělaly. Firmy, které se o chodníky u nás ucházely.
Dále jsem vybral firmy, které vybudování chodníků nabízí, znám je, měl
jsem na ně dobré reference a zároveň o ty zakázky stály. Tak, jak jsme
se bavili v minulém bodě o tom, že se někdo podívá na "šibeniční" termín a
řekne: "Jo, tak to nebudu ani zkoušet", tak tady se mi u dvou nebo tří firem,
které mají velmi dobré reference stalo, že řekly: "Ani nám to
neposílej, my máme do jara plno", takže ty jsem tam nezahrnoval, a proto
jsem jich vybral sedm, protože minule jich bylo 5 a přišly mi dvě nabídky,
takže bych chtěl dosáhnout, aby přišly nejméně tři.

zastupitel Petr Hlobil Můžete tam doplnit ještě jednu firmu?
starosta obce Petr Měrka Jistě, můžeme. Není problém.
zastupitel Petr Hlobil MORAVASTAV Kroměříž, dělali nám Dům seniorů a dělají i chodníky. Je to

docela větší firma.
starosta obce Petr Měrka Před usnesením přečtu seznam firem a do toho oficiálního to samozřejmě

doplním.
zastupitel Petr Hlobil Oni budou vlastně osloveni, to nebude nebude nikde vyvěšeno.
starosta obce Petr Měrka Ano, budou osloveni, to je v tom limitu, kdy můžeme. Zveřejněny smlouvy

budou až po výběru.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zadávací dokumentaci veřejné zakázky "Rekonstrukce
chodníku Karlovice“ a Smlouvu o dílo.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 8/7Z/2023 bylo schváleno.

ZO byl předložen návrh členů výběrové komise zakázky "Rekonstrukce chodníku Karlovice".

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje komisi pro posouzení nabídek VŘ
na zakázku "Rekonstrukce chodníku Karlovice", ve složení: Radoslav Pospíšilík, Zdeněk Slováček, Kateřina
Packová, náhradníci: Dušan Marek, Mgr. Miluše Václavková, Ing. Martin Dulava, Ph.D

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/7Z/2023 bylo schváleno.

Seznam oslovených firem k realizaci veřejné zakázky  "Rekonstrukce chodníku Karlovice" 

Film real s.r.o Filmová 174, Zlín, IČO: 26274159

Správa a údržba silnic Kroměřížska, s.r.o. Kotojedy 54, Kroměříž, IČO: 26908298

Sisko spol. s r.o. Velká dlážka 527/6, Přerov, IČO: 47155558

Rovina stavební a.s. Kroměřížská 134, Hulín,  IČO:  45193096

Proving s.r.o. Poštovní 480, Hulín, IČO: 26244888

Hlava – stavby s.r.o., Hlinsko pod Hostýnem 74, IČO: 26950421

Kvarcit stav s.r.o., U hřiště 413, Zborovice, IČO: 01492853

MORAVASTAV Kroměříž, spol. s. r. o. Hulínská 1799/1, Kroměříž   IČO: 18189407

 

Seznam oslovených firem je přílohou tohoto bodu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje seznam oslovených firem k realizaci veřejné zakázky
 "Rekonstrukce chodníku Karlovice"

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/7Z/2023 bylo schváleno.

9. Revokace usnesení č. 8/5Z/2023

Ve  schváleném  usnesení  o  odprodeji  obecního  pozemku  nebyli  specifikovaní  nabyvatelé  pozemku.
Po  konzultaci  s  notářskou  kanceláří  je  tedy  třeba  usnesení  revokovat  a  schválit  v  náležitém  znění.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka V podkladech byly ve druhém usnesení uvedeny nepřesné informace, které

jsem přeformuloval, aby bylo jasné, že jde o pozemky původně vydělené
z toho pozemku 736/29. Píšu tam, že nově jde o pozemky parcelní číslo
736/49 a st. 530. Tak, jak bylo v tom původním usnesení a v tom vyhlášení
záměru, že nově budou označeny podle geometrického plánu. Dnes už jsou
fyzicky zapsané v registru nemovitostí, proto jsem tam zvolil tuto formulaci.
S tím, že dům patří třem majitelům, proto je třeba to prodat zase
třem majitelům.
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zastupitel Petr Hlobil Pane Měrko, to tam bylo. Tady se jen doplnilo to, asi pro notáře, nebo já
nevím pro koho, že mu tam chybí, komu se budou ty pozemky přepisovat.
Jinak to usnesení zůstalo celé, jen se tam vložila ta jména kupujících.

starosta obce Petr Měrka Mírně jsem to zeditoval, nedává úplně smysl, abychom to formulovali tak,
že prodej části pozemku 736/29, který bude nově označen 736/49, protože
on už fyzicky existuje. Na katastru už ten pozemek fyzicky vydělili a zapsali
jej do katastru. Proto jsem to mírně přeformuloval, abychom neprodávali
část pozemku.

zastupitel Petr Hlobil To, co tedy Jirka teď promítá, není přesně?
starosta obce Petr Měrka Není to přesně, přesně to má návrhová komise, já jsem to Alešovi posílal,

aby ty usnesení byly přesné. Omlouvám se, ale přišlo mi ještě včera večer,
že bych to měl přeformulovat, aby to bylo přesné, protože ty pozemky už
jsou opravdu fyzicky zapsané v katastru.

zastupitel Petr Hlobil Bylo by dobré, aby se to tady promítlo, protože se tady o něčem bavíme. To,
že to někdo přečte, je dobré, ale vracíme se zpět.

starosta obce Petr Měrka Je tam jen změněná formulace z toho, že se neprodává část pozemku
736/29, ale schvaluje se prodej pozemků vydělených z pozemku 736/29.
Tak, aby to odpovídalo faktické momentální situaci.

zastupitel Petr Hlobil Dobrá, tak my tedy v podkladových materiálech něco máme, což je špatně,
a návrhová komise to má na papíru správně. Tedy, to co nám promítáte
špatný návrh usnesení.

starosta obce Petr Měrka Omlouvám se, měnil jsem to včera, takže se to nestihlo v podkladech
opravit.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova revokuje usnesení č. 8/5Z/2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/7Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje prodeje pozemků vydělených z pozemku p. č. 736/29,
jde o nově vzniklé pozemky p. č. 736/49 o výměře 13 m2 a st. 530 o výměře 5 m2 za cenu obvyklou - 20 Kč
za m2 paní Markétě Spáčilové, nar. ***, trv. bytem Kostelec u Holešova č. p. ***, panu Vítězslavu Spáčilovi,
nar. ***, trv. bytem Kostelec u Holešova č. p. *** a panu Davidu Spáčilovi, nar. ***, trv. bytem Kostelec
u Holešova č. p. ***. Parcela se nachází v k. ú. Kostelec u Holešova. Úhrady veškerých nezbytných nákladů
předcházejících prodeji pozemku a spojených s převodem pozemku na nového majitele zaplatí kupující.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/7Z/2023 bylo schváleno.

10. Žádost o odprodej obecního pozemku p. č. 736/1

Pan Jiří Hráček požádal o odprodej části obecního pozemku 736/1 o výměře 158 m2, který je za plotem okolo
komunikace na Loučky a který dlouhodobě užívá jako součást zahrady. V geometrickém plánu je navrhovaný
pozemek označen jako 736/50.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Body 10 a 11 spolu souvisí. Na Obecní úřad přišel pan Jiří Hráček s žádostí

o odkoupení obecního pozemku, protože cesta kolem Hráčkového
katastrálně zasahuje až za jeho plot. Momentálně tam chce stavět, má
domluveno posunutí sloupu elektrického vedení a do ochranného pásma



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 15 / 19

by mu stavba měla vyjít. Aby to pan Hráček synovi předal s vyřešenou
pozemkovou záležitostí, tak požádal o odkup té části, která je už snad třicet
let součástí jeho zahrady za plotem. Předpokládám, že když to třicet let
nikomu nechybělo, že mu to nebude chybět i nadále. Navíc myslím si, že
tam Na Loučkách se už moc stavět nebude, max. tři či čtyři domy.
Jestli moc, tak pět. Více tam toho nevejde, takže nějaké zvýšení provozu
tam asi také nehrozí. Takže si myslím, že bychom mohli vyhovět, záleží, co
na to řeknete vy. Proto tam máme vyhlášení záměru prodeje, ten
geometrický plán jste k tomu dostali. A v tom bodu 11 navazuje schválení
odkupu pozemku od Jirky Hráčka, protože mu patří, geometři tomu říkají
"tříska", která vedle jeho domu zasahuje až za půlku té cesty, plus pozemek
pod jeho domem trčí zase takovou špicí do té cesty těsně za tím
nejužším místem. Domluvili jsme se, že se v podstatě vydělí i ta část toho
stavebního pozemku a obě ty tzv. "třísky" odkoupíme za stejných podmínek,
abychom vlastnili pozemky pod místními komunikacemi a nevznikl tam
časem nějaký problém. Takže teď bychom pořešili ten záměr prodeje a
v dalším bodu budeme řešit ten nákup zbytkových pozemků.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje vyhlášení záměru prodeje části pozemku p. č. 736/1 o
výměře 158 m2, dle geometrického plánu bude nově označeno p. č. 736/50. Parcela se nachází v k. ú.
Kostelec u Holešova.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/7Z/2023 bylo schváleno.

11. Schválení odkupu pozemku do majetku obce

V návaznosti na předešlou žádost o odkup pozemku p. Jiřím Hráčkem byl obci Kostelec u Holešova nabídnut
odprodej pozemků zasahujících do místní komunikace u domu č.p. 20. Jde o  pozemek 736/24 a část pozemku
.1 (v geometrickém plánu označen jako 1037) v majetku p. Jiřího Hráčka

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje odkup pozemku p. č.  736/24 a část pozemku .1
dle geometrického plánu bude nově označen jako 1037 v majetku p. Jiřího Hráčka, za cenu obvyklou - 20,-
Kč za m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/7Z/2023 bylo schváleno.

12. Žádost o odprodej obecního pozemku

Paní Pavla Motáňová požádala o odprodej obecního pozemku p. č. .62 o výměře 19 m2, katastrální území
Karlovice, obec Kostelec u Holešova. 

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Jedná se o pozemek pod garáží. V místě, kde se uhýbá z točny k rybníku. Je

to u jejich domu. V archivu jsem našel, že ze strany majitele toho domu je
tam žádost o stavební povolení z roku 1976 nebo 1979 a kolaudační
rozhodnutí z roku 1980. Stavěli to na základě povolení, protože paní
Motáňová ten dům převodem nabyla a chce dostat majetkové stavy
do reality, takže nás požádala o odprodej pozemku pod tou garáží.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje vyhlášení záměru prodeje obecního pozemku p. č. .62 o
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výměře 19 m2, katastrální území Karlovice, obec Kostelec u Holešova. 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 15/7Z/2023 bylo schváleno.

13. Schválení výkonného redaktora obecního zpravodaje "KOSTKA"

V souladu s Pravidly pro vydávání zpravodaje obcí Kostelec u Holešova a Karlovice "Kostka", čl. 5, bod 2 bylo
vypsáno výběrové řízení na místo výkonného redaktora obecního zpravodaje "KOSTKA". Do výběrového řízení
se přihlásily dvě osoby. RO pečlivě zvážila obě přihlášky do výběrového řízení na pozici výkonného redaktora
obecního časopisu Kostka. Po zralé úvaze navrhuje jako výkonného redaktora schválit paní Miluši Václavkovou.

.

Diskuze:
starosta obce Petr Měrka Na zasedání RO jsme to zhodnotili. Obě uchazečky jsou schopné tuto funkci

kvalitně zastávat, zpracovat podklady pro zpravodaj. Převážila místní
příslušnost, kdy si myslíme že tuto funkci by měl vykonávat někdo
z Kostelce nebo Karlovic, protože se sám účastní toho života v obci a
nemusí pouze čekat na to, co za materiály mu bude dodáno. Proto jsme
se usnesli, že navrhneme na pozici výkonného redaktora Miluši
Václavkovou.

zastupitel Petr Hlobil Měl bych pouze poznámku k tomu usnesení. "Zastupitelstvo obce schvaluje
jako výkonného redaktora" já bych tam ještě vložil, že se to týká periodika
"KOSTKA".

starosta obce Petr Měrka Je to zase ten případ, protože jsem to řešil z jiného důvodu, protože Miluška
je zároveň zastupitelka, tak musíme usnesením schválit uzavření pracovní
smlouvy. Takže jsem se na to zaměřil a navrhl jsem návrhové komisi text:
"Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje jako výkonného
redaktora zpravodaje "KOSTKA" paní Miluši Václavkovou, zároveň
schvaluje uzavření pracovní smlouvy na tuto činnost". To je tím, že
Aleš marodí a dělali jsme to tak nějak dálkově a já jsem ještě včera řešil
právě ty pracovně právní záležitosti. Byl jsem správně upozorněn, že
to musí být součástí usnesení, abychom to nemuseli odkládat na příští
zasedání ZO. Takže jsem si to tam dovolil doplnit.

zastupitel Petr Hlobil Kdyby jste to doplnil přímo v tom UZOB, tak to všichni vidí.
starosta obce Petr Měrka Na rovinu, já to neumím, dělá to Aleš a já jsem mu to neposlal. Nebo takhle,

já jsem mu poslal ty úpravy, má je, zapracuje je, ale poměrně často se ještě
tady domlouváme na úpravách usnesení.

zastupitel Petr Hlobil Pane Měrko, než přečtete to usnesení, co jste teď řekl, doporučuji vám,
kdybyste se s tím naučil pracovat, je to pro vás výborná věc. Usnadnilo by
to spoustu práce a možná i nepřesnosti a moc by vám to pomohlo.

starosta obce Petr Měrka Nechci, aby to vypadalo, že to na něj shazuji, že za to může.
zastupitel Petr Hlobil Vám by to pomohlo a celkově i RO, pokud jako starosta neumíte pracovat

s UZOB, tak jim ani nemůžete poslat podkladové materiály RO se všemi
přílohami, tak jak to běží. Tak, jak vám přichází materiály na stůl, si
založíte bod pro RO a dáte tam ty přílohy, tak to máte možná s týdenním
předstihem a radní to mají. To by bylo asi dobře, kdybyste to tak řešil.

starosta obce Petr Měrka To nerozporuji, momentálně mám ale pocit, že se potřebuji lépe naučit
pracovat se spisovou službou. Ne že bych měl UZOB někde hodně vzadu,
ale je až za spisovou službou. Ale můžu se mýlit, samozřejmě.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje jako výkonného redaktora zpravodaje "KOSTKA" paní
Miluši Václavkovou, zároveň schvaluje uzavření pracovní smlouvy na tuto činnost.
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Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Václavková Miluše)

Usnesení č. 16/7Z/2023 bylo schváleno.

14. Diskuze

Diskuze:
zastupitel Tomáš Marek Já jestli můžu, mrzí mě, že jsem to nestihl. Chtěl bych se tedy zeptat k tomu

bodu č. 4, jaké bylo tedy rozhodnutí.
starosta obce Petr Měrka Rozhodli jsme se pro "vrabce v hrsti" ( myšleno projekt č. 1 předložen do 6.

výzvy IROP v hodnotě 13 500 000 Kč.
zastupitel Petr Hlobil Před chvílí jsme zvolili paní Václavkovou za výkonného redaktora periodika

"KOSTKA". Kdy a kdo bude schvalovat zbylé dva členy redakční rady
periodika "KOSTKA"?

zastupitelka Miluše Václavková Já si nějaké oslovím.
zastupitel Petr Hlobil To by bylo v rozporu s pravidly, paní Václavková. Členy redakční rady

schvaluje RO nebo ZO. Ta pravidla se nezměnila.
starosta obce Petr Měrka Schvaluje to RO nebo ZO?
zastupitel Petr Hlobil Já se ptám.
starosta obce Petr Měrka Já se ptám, protože se to schvalovalo v minulém volebním období. Když

jsme to chtěli změnit, tak se to nepovedlo.
zastupitel Petr Hlobil Pane Měrko, výkonný redaktor vzešel z výběrového řízení a schválilo jej ZO.

Samozřejmě, že zbylí dva členové, jednoho navrhuje RO. Já se ptám, kdo
bude schvalovat? Podle mě by je mohla schválit i RO. Na zasedání
RO 10/2023 z 22.05. je usnesení: "Rada obce Kostelec u Holešova navrhuje"
a vy jste navrhovali někoho, ale nikdo se neschválil.

starosta obce Petr Měrka My si to ujasníme, jestli to můžeme schválit na radě.
zastupitel Petr Hlobil Já si myslím, že můžete schválit na radě, ale řeknu jednu věc. Zvažujte to

složení, koho oslovíte, nebo něco takového. Jenom bych vás chtěl upozornit
na jednu věc. Ta redakční rada periodika "KOSTKA" by měla jaksi překrýt
občany této obce, že by tam měla být určitá různorodost. Podle toho, jak to
tady bylo tenkrát navrženo, tak vás upozorňuji, že to zrovna nevím, jestli je
to šťastné.

starosta obce Petr Měrka Různorodost je pěkná idea, ale naráží na ochotu lidí to opravdu dělat. Takže
pokud to mělo znamenat, že byste se chtěl účastnit redakční rady, není
problém.

zastupitel Petr Hlobil Samozřejmě, že když sestavujete a máte lidi tady, tak některým se kumulují
funkce, někdo nemá žádnou funkci. Tak jestli jdu do zastupitelstva, jestli
jdu do RO, tak bych měl být i ochoten něco dělat. To je první věc.
Jestli máte takové, co nejsou ochotni dělat, pak se kumulují funkce, i to
je možné, ale je to nešťastné. Proto jsem se teď dotázal, kdy a kdo bude
schvalovat zbylé dva členy redakční rady periodika "KOSTKA", protože ti
schváleni zatím nebyli. Tak nad tím zapřemýšlejte a nějak to vyřešte.

starosta obce Petr Měrka Dobrá, my to zvážíme.
zastupitel Jiří Čúzy Redakční radu schvaluje ZO na návrh RO. To znamená, že my někoho

navrhneme a tady to pak schválíme. Zpravidla je to tak, že je tam pověřený
člen Kulturní komise a pověřený člen RO.

zastupitel Petr Hlobil Člen RO, jasný.
zastupitel Jiří Čúzy Tak to bylo nastaveno.
starosta obce Petr Měrka Tak to bude někdo z RO a někdo z Kulturní komise. Tím je to vyřešeno.
zastupitel Jiří Čúzy Takže do příštího zasedání ZO to nachystáme.
zastupitel Petr Hlobil Tak dobrý. Ještě tady mám nějaké dotazy. Na návsi pod svodidly stojí

odstavené vozidlo, které postupně někdo rozebírá, bylo by dobré jej
odstavit. Čí to je, pane Měrko?

zastupitel Martin Dulava My jsme se o tom bavili a čí to je, je nezjistitelné. Můžeme se domnívat, čí
to je, ale pokud to auto není 6 měsíců bez platné technické kontroly, tak
se obec nemůže doptávat, čí to je, aby to nechala na náklady toho člověka
odtáhnout. Tušíme, čí to je, já jsem toho souseda oslovil, aby s tím něco
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dělal, protože víme, že od září uplyne 6 měsíců, a může to řešit obec. Ještě
tam byl jeden vrak, který byl zaparkován před domem, a ten už je
odstraněn. Oslovil jsem toho člověka, který buď je to na něj napsané nebo
není, buď je to v jeho vlastnictví nebo není. Ten člověk je teď na dovolené,
to znamená, že já jsem s ním měl mailovou komunikaci. Až ho uvidím
osobně, tak mu doporučím, buď ať na to namontuje nárazník, ať se o to
někdo neporaní, anebo ať to auto dá pryč. Ale když ten člověk řekne, že to
auto pryč nedá, tak s tím nic neuděláme, dokud nemá 6 měsíců propadlou
STK. Už jsme se tím zabývali a pohne se to z místa.

zastupitel Petr Hlobil Jirko, prosím tě, mohl bys najet na zápis ze zasedání RO č. 14/2023? Jestli
se ti to podaří. Abych někoho náhodou neosočil v něčem, v čem jsem neměl
pravdu.

zastupitel Jiří Čúzy Možná se mi to podaří, kolik jste říkal to číslo?
zastupitel Petr Hlobil RO č. 14.
zastupitel Jiří Čúzy Chcete co? Usnesení?
zastupitel Petr Hlobil Zápis, visí i na stránkách obce. Tak, a běž do diskuze. Aleš Pospíšilík, je

vám tam něco zvláštního? Má tam hrubku.
zastupitel Martin Dulava Shoda podmětu s přísudkem?
starosta obce Petr Měrka Po L měkké i.
zastupitel Jiří Čúzy Já mu řeknu, ať si na to dá větší pozor.
zastupitel Petr Hlobil Ten zápis má dvě stránky a jste pod tím oba podepsaní. Tak je to takové

blbé, když to visí na stránkách obce.
zastupitelka Iva Hašková Pane Hlobil, vy jste psal, teď nevím přímo kolikátý to byl zápis o činnosti

Kontrolního výboru, a měl jste tam napsané v Kostelci u Holešova
28.11.2028, také je to tristní.

zastupitel Petr Hlobil Ne, já neříkám, že je to neplatné.
zastupitelka Iva Hašková Upozorňujete tady na měli, měkké i tvrdé y. Kontrolní výbor by se asi taky

neměl mýlit.
starosta obce Petr Měrka Já bych to zase nehrotil.
zastupitel Petr Hlobil Víte co? Mrzí mě jedna věc, že jste z té koalice jedenácti zastupitelů a ono

to možná svědčí o tom, že možná ty zápisy dobře nečtete, nebo tohle.
Kdybyste ten zápis přečetli, tak zvednete telefon a řeknete: "Aleši, prosím
tě, oprav to tam". Já to doma čtu a tady na to upozorňuji. Mohl bych také
zvednout telefon a říct, aby to opravil. Odpovědnost ale hlavně nesete vy, ta
"jedenáctka". My, když jsme chtěli jít na radu, tak jsme nebyli připuštěni.
Byli jsme odpálkovaní. Já s tím problém nemám, ale když zjistím chybu, tak
na to upozorním. A vy, když zjistíte chybu, tak mě na to klidně upozorněte.

zastupitelka Iva Hašková Já nemám potřebu vás upozorňovat.
zastupitel Petr Hlobil Řeknu tak, když je pod tím podepsán magistr Aleš Pospíšilík, je tam

taková hrubka a jeho manželka je češtinářka, tak mi to přijde takové
zvláštní.

zastupitelka Iva Hašková Vy jste tam pod tím podepsáni tři.
starosta obce Petr Měrka Myslím, že už bylo řečeno dost.
zastupitel Petr Hlobil Ještě tady mám poslední bodík. Jako zastupitel obce mám nárok

na neanonymizované informace. Poslední vyřízení mé žádosti bylo
anonymizované.

starosta obce Petr Měrka Myslíte ten seznam datové pošty?
zastupitel Petr Hlobil Ano.
starosta obce Petr Měrka To nebylo poslední, to byly všechny v posledním měsíci. Já si myslím, že

vám není nic po tom, kdo umřel. Já jsem to konzultoval a tyto věci
anonymizovat budu. Jsou tam kolikrát věci od soudu. Jsou tam věci
z matriky, prostě tyto věci budu anonymizovat.

zastupitel Petr Hlobil Mají zastupitelé nárok vidět originální dokumenty této obce?
starosta obce Petr Měrka Pokud se to týká přenesené působnosti, tak vám po tom nic není.

Omlouvám se, že to říkám takhle natvrdo, ale pokud se to týká matriky, tak
z pozice zastupitele, po tom není ani vám, ani mně, pokud nejsem starosta,
nic. Opravdu jsem si to zjišťoval.

zastupitel Petr Hlobil Já se na to ptám, protože jsme to v minulém volebním období poskytovali
neanonymizované. Nemám problém s tím, že bych potřeboval vidět datum
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z matriky nebo narození nějakého člověka.
starosta obce Petr Měrka Pokud jste si všiml, anonymizuji hlášení o úmrtí a podobné věci. Věci,

do kterých nikomu z nás, kromě mě, kde to mám z titulu funkce, nic není.
zastupitel Martin Dulava Prosím Vás, já se omlouvám, ale protože jsem ve stavu nemocných a

bude mi končit vycházka, tak se s vámi rozloučím.
Pan Lecián z pléna Já mám dnes takovou premiéru, že jsem po dvaceti letech na obecní schůzi.

Bydlím v Karlovicích na točně. Na vzdálené straně točny směrem od pole
byla cesta rozšířena protože tam dochází k odpočívání řidičů autobusů,
čekají na další spoje. Poslední dobou, trvá to už cca dva roky, tam parkují
všichni ostatní, jen ten autobus, který tam přijede na těch deset nebo
dvacet minut, tam nemá prostor. Chtěl bych vznést nějakou připomínku,
nebo námět na zamyšlení. Jestli by nestálo za to, buď tam vybudovat nějaký
nový odstavný prostor, třeba ti podnikatelé, co tam parkují, ať se na tom
podílí. Ať nedojde k tomu, že autobusy začnou parkovat na horizontu
u hospody a dojde tam k nějakému neštěstí, které nechci přivolávat. Nebo
dopravní podnik řekne: "My nemáme v Karlovicích kde zaparkovat,
nemáme se tam kde vytočit, musíme couvat a podobně".

starosta obce Petr Měrka Děkuji za podnět, zjistím, jaké jsou možnosti, a začnu to řešit.
Pan Lecián z pléna To by byl jeden návrh. Druhý je: Přijde mráček, začne pršet a v Karlovicích

ve tři hodiny odpoledne svítí veřejné osvětlení. Stálo by za to poštelovat
čidlo světel, aby svítila tehdy, kdy mají.

zastupitel Tomáš Marek To čidlo se několikrát nastavovalo. Tím, že je řízeno venkovním osvětlením,
to znamená, pokud dojde k nějakému řekněme lokálnímu zatažení
na nějakou dobu, tak dojde k tomu, že se světla rozsvítí.

starosta obce Petr Měrka Nevím, jaké jsou na seřízení čidla možnosti
Pan Lecián z pléna Zřejmě to čidlo nebude tam, kde by vyhovovalo situaci. Anebo si tam

pavouk udělal pavučinu a svítíme.
zastupitel Tomáš Marek Je to samozřejmě možné. Já tam někoho pošlu, jak říkáte, třeba je tam

pavučina nebo je to zaprášené, to se může stát.

15. Závěr

Zasedání ZO ukončeno v čase 18:59.

Ověřovatelé: Miluše Václavková   ............................................................
 

Zdeněk Slováček   ............................................................
 
Starosta Petr Měrka v. r.   ............................................................
 
Místostarosta Mgr. Aleš Pospíšilík v. r.   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 3. 9. 2023


